

The road to spectacular sparkling - Pedrotti

Trentodoc is actually a good region to look for top Italian sparkling, besides Ferrari, you can also find some other Trentodoc sparkling in Hong Kong. Pedrotti is another one which is also available in Hong Kong. The Pedrotti family has started working on production of fine wines since 1901. They also produce sparkling with traditional method according to the Trentodoc regulations.



氣泡酒成名之路-Pedrotti

Trentodoc真是另一個不容錯過的氣泡酒之鄉，除了Ferrari，在香港要找到Trentodoc酒釀並不容易。Pedrotti是另一個在香港找得到的品牌。Pedrotti家族早於1901年已開始釀造葡萄酒，他們釀造氣泡酒也有一段時間，跟隨Trentodoc釀造。

Pedrotti Trento Rosé Brut Millesimato 2008 DOC

HK \$475

A pleasant sparkling Rosé loaded with crispy fruit and refreshing. Some yeasty notes following the red fruit on the nose, it has lower acidity than champagne, but still hold up well as an elegant sparkling wine.

很討好的一款Rosé，果香清爽而潔淨，在紅果的香氣中帶點酵母的氣息，比起不少香檳酸度沒有那麼高，但仍能讓酒體保持優雅。



Pedrotti Trento Bouquet Brut DOC

HK \$390

This is also another good example of Trentodoc sparkling wine, made with 100% Chardonnay, it is crispy and has lively acidity. Good for any occasions. 另一款很具代表性的Trentodoc氣泡酒。以100% Chardonnay釀造，瓶內熟成時間較短，仍帶有清爽明亮的口感。

Pedrotti Trento Brut Millesimato 2007 DOC

HK \$400

Made with 90% Chardonnay and 10% Pinot Noir and matured on lees for at least 30 months in bottle. It has nose of citrus fruit followed by some dry fruit and nuttiness. On the palate it is not very dry, very fine and rich fruit character and long finishing. At this price it will please many champagne lovers.

使用90% Chardonnay及10% Pinot Noir釀造，除渣前在瓶內熟成最少30個月。帶有乾果、烤烘的香氣，入口不會太乾身，有充足的果味，濃郁而收給悠長，喜歡香檳的朋友也會愛上，價錢適中。



Buonissimo Ltd.

• 2459 2007 • www.pedrottispumanti.it